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Referat	  fra	  møde	  den	  3.	  januar	  2017	  
	  
Deltagere:	  	   Per	  Holm	  Knudsen	  	  

Gunnar	  Henriksen	  
	   Bent	  Andersen	  	  
	   Thomas	  Nørgaard	  	  
	   Kim	  Deleuran	  
	   Bodil	  Jensen	  
	   Niels	  Salhøj	  
	   Else	  Marie	  Pedersen	  
	  
	  
Per	  blev	  valgt	  til	  ordstyrer	  og	  Else	  Marie	  til	  referent.	  
	  
Sidste	  nyt	  om	  vejsagen	  
Per	  og	  Gunnar	  fortalte,	  at	  alle	  gruppeformænd	  er	  indkaldt	  til	  1.	  møde	  om	  vejsagen	  mandag	  
den	  9.	  januar,	  og	  at	  sagen	  sikkert	  skal	  drøftes	  på	  byrådsmødet	  den	  24.	  januar	  2017.	  	  
Flemming	  Nørgård	  fastholder	  sin	  beslutning	  om,	  at	  privatiseringen	  skal	  trækkes	  tilbage.	  
	  
Tilstandsrapporten	  færdiggøres.	  
Vi	  gennemgik	  indsigelsen	  vedrørende	  tilstandsrapporten	  en	  sidste	  gang	  og	  foretog	  nogle	  
tilføjelser	  og	  enkelte	  rettelser.	  	  
Rapporten	  sendes	  til	  Favrskov	  Kommune	  den	  6.	  januar	  2017,	  og	  samtidig	  udsendes	  den	  til	  
de	  beboere,	  vi	  har	  mailadresser	  på.	  
	  
Læserbreve	  og	  eventuelle	  spørgsmål	  til	  Byrådet	  
Senest	  har	  Thomas	  indrykket	  et	  læserbrev	  om	  omvendt	  privatisering.	  Vi	  var	  enige	  om,	  at	  
det	  var	  et	  godt	  indlæg	  i	  sagen.	  
Vi	  har	  ikke	  p.t.	  planer	  om	  flere	  læserbreve	  eller	  spørgsmål	  til	  Byrådet.	  
	  
Økonomi	  
Vi	  har	  p.t.	  en	  kassebeholdning	  på	  7.065	  kr.	  Per	  oplyste,	  at	  vi	  også	  har	  modtaget	  bidrag	  fra	  
beboere	  på	  andre	  veje.	  
	  
Mødet	  var	  konstruktivt	  og	  hyggeligt	  og	  sluttede	  i	  god	  ro	  og	  orden	  efter	  ca.	  3	  timer.	  
	  
Næste	  møde	  
Næste	  møde	  holdes	  mandag	  den	  30.	  januar	  2017	  kl.	  20	  hos	  Niels.	  
	  


